
        

 

 

 

BÅTSFJORD SPORTSKLUBB   
 

Protokoll fra hovedstyremøte mandag 10. oktober kl 20.00 på kantina på idrettshallen. 

 

Tilstede:  

Bjørn Aarnes, Ståle Olsen, Majken Holmgren, Veronje Kelly, Veronica Kristiansen, Kjell 

Olaf Larsen, May Bente Eriksen 

 

 

SAKSLISTE 

 

SAK 10/16:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

SAK 11/16:  SAKER TIL ORIENTERING 

SAK 12/16:  OPPGRADERING AV ANLEGG 

SAK 13/16: RULLERING AV PLAN FOR IDRETT OG FRILUFTLIV 

SAK 14/16: BUDSJETTARBEID BÅTSFJORD KOMMUNE  

SAK 15/16: IDRETTENS SUPERHELG 

SAK 16/16: EVENTUELT 

  

  

  

  

   

 

 

 

Hilsen 

 

 

May Bente Eriksen      

Leder        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAKSUTREDNINGER/VEDTAK: 

 

 

SAK 10/16:  GODKJENNING AV PROTOKOLL 

 

Protokoll fra møte 29.02.16. er sendt ut på mail til alle styremedlemmer 

og lagt ut på nettsiden vår. 

 

 

VEDTAK:  Protokollen godkjennes. 

 

 

SAK 11/16:  SAKER TIL ORIENTERING 
a) Status aktivitet i undergruppene 

b) Status økonomi 

c) Arrangementer vinteren 2016 

d) Timer i idrettshallen 

 

 

VEDTAK:  Orienteringene tas til etterretning. 

 

 

SAK 12/16:  OPPGRADERING AV ANLEGG 

 

   I løpet av sommeren har deler av lysløypen rundt idrettshallen blitt 

   oppgradert. Traseen blitt beredere slik at det kan kjøres   

   spor i begge retninger. Dette arbeidet skal fortsette til våren.  

 

   Skytterlaget har gjort oppgraderinger på bryterrommet og montert 

   digitale skyteskiver. Det er blant annet laget vegg og satt inn dør fra 

   gangen. Det er viktig at alle brukerne sørger for å holde orden i utstyret 

   sitt. 

 

 

VEDTAK:   Orienteringen tas til etterretning  

 

 

 

SAK 13/16: RULLERING AV PLAN FOR IDRETT OG FRILUFTSLIV 

 Båtsfjord kommune skal rullere sin plan for idrett og friluftsliv og har 

bedt om innspill. For BSK er det viktig å fortsette å oppgradere 

lysløypa samt rehabilitere blinkhuset på skiskytterstadion. 

 

 

VEDTAK:  BSK ber om at arbeidet med lysløypa prioriteres for 2016. Vi ønsker 

   også at rehabilitering av blinkhuset på skiskytterstadion settes på lista. 

 

 

 

 



 

SAK 14/16: BUDSJETTARBEID BÅTSFJORD KOMMUNE  
  

 Det har kommet reaksjoner på at kultur og oppvekststyret har innstilt på 

å gi tilskudd til flere nye kulturtiltak dette året, samtidig som alle lag og 

foreninger fikk kuttet sin støtte i kommunens 2016 budsjett. 

  

 

VEDTAK:  BSK sender et brev til kommunen, hvor det stilles spørsmål om denne 

   praksisen. Samtidig poengteres det at vi forventer at tilskuddene for 

   2017 år tilbakeføres til 2015 nivå. 

 

 

 

 

SAK 15/16: IDRETTENS SUPERHELG 

 

 Idrettens superhelg arrangeres i Karasjok 4.-6. november. Se program 

på Finnmark idrettskrets nettside.  

 

 Majken Andersen og Sara Kristin Nergaard skal delta på lederkurs for 

ungdom. I tillegg reiser Veronje Kelly og May Bente Eriksen. Det er 

ledig plass for de som ønsker å være med. Vi oppfordrer trenere og 

ledere til å delta på de ulike kursene. 

  

  

VEDTAK: BSK dekker alle utgifter for de som ønsker å delta. 

 

 

SAK 16/16: EVENTUELT 

 

 Arbeidet med å få laget en felles standard for egenandeler må på 

plass.  

 Oversikt over hvem som har vist politiattest må sendes ut. 

 

 

  


